
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Levanger rådhus, kommunestyresalen 

Dato: 11.10.2023 

Tidspunkt: 14:00 -  15:50 

 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Anita Ravlo Sand ordfører SP  

Nina Bakken Bye varaordfører H  

Robert Svarva medlem AP  

Nina Berget medlem AP  

Astrid Vordal medlem AP  

Vegard Austmo medlem AP  

Khalil Obeed medlem AP  

Tone Wanderås medlem AP  

Tone Jørstad medlem AP  

Knut Holmen medlem AP  

Per Espen Aunan medlem AP  

Stig Ove Sommervoll medlem AP  

Bjørg Annie Pedersen Boneng medlem SP  

Asbjørn Brustad medlem SP  

Merete Bøhn-Flatås medlem SP  

Morten Langdal medlem SP  

Frode Lund medlem SP  

Line Thorsen Bratli medlem SP  

Torbjørn Stormoen medlem SP  

Eirik Rønning medlem SP  

Randi Haugskott medlem SP  

Kim Karim Nilssen medlem H  

Lars Erik Ertsås medlem H  

Gunnar Morten Løvås medlem SV  

Jostein Trøite medlem SV  

Geir Tore Persøy medlem FRP  

Janne Kathrine Jørstad Larsen medlem FRP  

Magne Nydal medlem KRF  



Nina Egenæs Groven medlem KRF  

Siv By varamedlem SP Kristian Saxhaug 

Siri Marie Øvrum Nesgård varamedlem AP Gaute Børstad Skjervø 

Gunn Oline Lyngsmo varamedlem R Einar Dahlum 

Frida Myklebust Amdahl varamedlem SV Kaja Skårdal Hegstad 

Oddgeir Hagen varamedlem V Karl Meinert Buchholdt 

    

Kjartan Gjelvold medlem MDG Ingen vara 

 

Fra administrasjonen møtte: 

 

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Trude Nøst Kommunalsjef 

Kristin Bratseth Kommunalsjef 

Marit E. Aksnes Kommunalsjef 

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Per Anders Røstad Enhetsleder landbruk, miljø og arealforvaltning 

Antonios Bruheim Markakis Tomteutvikling 

Anne Katrine Juelsen Lehne Arealforvaltning 

Gunvor Strøm Arealforvaltning 

  
 

Enhetsleder landbruk, miljø og arealforvaltning 

Arealforvaltning 

Arealforvaltning 

Web 

 
Knut Holmen (AP) tiltrådte møtet etter behandling av sak 56/23. 

 

 

 

Protokollen er godkjent av: 

  

https://www.levanger.kommune.no/organisasjon/ansatte/#/details/79a20a0d-f33a-41b7-9cf2-96bc0187d0c3
https://www.levanger.kommune.no/organisasjon/ansatte/#/details/f197cc5e-01e1-44f1-9794-744bf171c87d


Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 

PS 52/23 Referatsaker  

RS 3/23 Årsmelding for 2022 Innherred Renovasjon IKS  

PS 53/23 Årsrapport Levanger ungdomsråd 2022 2023  

PS 54/23 Forvaltningsrevisjon - Kommunen som forurensningsmyndighet  

PS 55/23 Reguleringsplan for Søgstad jernbanesikringstiltak- sluttbehandling  

PS 56/23 Oppheving reguleringsplaner - sluttbehandling  

PS 57/23 Norske Skog Skogn - Endring av reguleringsplan - sluttbehandling  

PS 58/23 Eierstrategi Leva-Fro AS  

PS 59/23 Interkommunale utvalg mot akutt forurensning (IUA) - vurdering av 
regiontilhørighet 

 

PS 60/23 Innherredsbyen – sammen for attraktivitet og grønne reiser  

PS 61/23 Tertialrapport 2. tertial 2023 - Levanger kommune  

FO 22/23 Interpellasjon fra Vegard Austmo (AP) - En mer praktisk skole i Levanger  

FO 23/23 Spørsmål fra Per Aunan (AP) - Kommunalt vann Ytterøy  

PS 52/23 Referatsaker 
Kommunestyrets behandling av sak 52/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Referatsakene tas til orientering. 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Referatsakene tas til orientering. 

PS 53/23 Årsrapport Levanger ungdomsråd 2022 2023 

Kommunestyrets behandling av sak 53/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

Kommunestyret tar årsrapporten til orientering 

PS 54/23 Forvaltningsrevisjon - Kommunen som forurensningsmyndighet 

Kommunestyrets behandling av sak 54/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

  

VEDTAK 

1. Kommunestyret ber kommunedirektøren vurdere om kommunens totale oversikt over lokaliteter 

med forurensning, forsøpling eller lignende, gir en tilstrekkelig god nok oversikt for å kunne følges 

opp systematisk uten å være sårbar for fravær fra nøkkelpersoner.  

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren systematisere oversikten over mulig og faktisk 

forurensning  

3. Kommunestyret ber kommunedirektøren forbedre rutinene for mottak av meldinger om 

forurensning.  

4. Kommunedirektøren bes rapportere til kontrollutvalget om oppfølgingen av rapporten innen 1. 

mars 2024. 

PS 55/23 Reguleringsplan for Søgstad jernbanesikringstiltak- sluttbehandling 

Kommunestyrets behandling av sak 55/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Enstemmig 

  

VEDTAK 

Reguleringsplan for Søgstad jernbanesikringstiltak vedtas i henhold plan- og bygningslovens §12-12. 

PS 56/23 Oppheving reguleringsplaner - sluttbehandling 

Kommunestyrets behandling av sak 56/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Forslag om oppheving av 84 reguleringsplaner og mindre endringer av vedtatte kommuneplanens 

arealdel vedtas i medhold av plan- og bygningsloven §§ 12-14 og 11-17. 

PS 57/23 Norske Skog Skogn - Endring av reguleringsplan - sluttbehandling 

Kommunestyrets behandling av sak 57/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Gunnar Løvås (SV) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Reguleringsplan Norske Skog Skogn, der innsigelsene tas til følge, vedtas med hjemmel i plan- og 

bygningslovens § 12- 12. 

Avstemning: 

Ved alternativ avstemning mellom plan- og utviklingsutvalgets innstilling og Løvås sitt forslag, ble 

utvalgets forslag tiltrådt med 29 mot 5stemmer (SV, Holmen, Rødt) 

  

VEDTAK 

1.Endring av reguleringsplan Norske Skog Skogn, plankart datert 20/12 2022 og planbestemmelser 

datert 23/12 2022, vedtas med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12.  



2.Saken oversendes Kommunal- og distriktsdepartementet for endelig avgjørelse, jf. plan- og 

bygningsloven § 12-13. 

PS 58/23 Eierstrategi Leva-Fro AS 

Kommunestyrets behandling av sak 58/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

  

VEDTAK 

Eierstrategi for Leva-Fro AS vedtas 

PS 59/23 Interkommunale utvalg mot akutt forurensning (IUA) - vurdering av 

regiontilhørighet 

Kommunestyrets behandling av sak 59/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

  

VEDTAK 

1.Levanger kommune søker Kystverket om å tre ut av Innherred IUA og samtidig tre inn i Midt-Norge 

IUA.  

2.Overgangen gjøres gjeldende fra 01.01.2025 eller tidligere dersom det åpnes for det fra avgivende 

og mottagende IUA. 

PS 60/23 Innherredsbyen – sammen for attraktivitet og grønne reiser 



Kommunestyrets behandling av sak 60/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende endringsforslag – pkt. 4: 

Det legges fram en evaluering av avtalen i forkant av budsjettforhandlingene i 2024. I evalueringen 

skal det gjennomføres en nytte-kostnadsanalyse for Levanger, og framgå hvilke tiltak som er iverksatt 

og hvilke tiltak som er gjennomført i Levanger. 

Jostein Trøite (SV) fremmet følgende tilleggsforslag - nytt pkt. 5: 

Det opprettes kontakt med SJ Nord og andre relevante parter som er nevnt i saksframlegget, for å 

samordne billettakstene på kollektivtrafikk på linje med prisene i byvekstavtalen for 

Trondheimsregionen.  Dette for å gjennomføre de klart uttalte strategiske mål om grønne reiser, jmfr 

Regionrådets innspill til NTP 22.05.2023. 

 

Avstemning: 

Innstillingen, pkt 1-3, enstemmig vedtatt. 

Sand sitt endringsforslag, pkt. 4, enstemmig vedtatt.  

Trøite sitt tilleggsforslag enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK 

1. Levanger kommune slutter seg til forslag til samarbeidsavtale om videre arbeid med felles areal- 
og transportplanlegging i Innherredsbyen.  
 
2. Levanger kommune bevilger kr. 62000 for å finansiere utgifter for 2023. Beløpet dekkes av 
NTEmidler for 2023.  
 
3. Finansiering av videre samarbeid avklares i lys av forslag til prioriterte handlingspunkter og 
aktivitetsplan, i forbindelse med de respektive partenes årlige budsjettbehandlinger.  

4. Det legges fram en evaluering av avtalen i forkant av budsjettforhandlingene i 2024. I evalueringen 
skal det gjennomføres en nytte-kostnadsanalyse for Levanger, og framgå hvilke tiltak som er iverksatt 
og hvilke tiltak som er gjennomført i Levanger. 
 
5. Det opprettes kontakt med SJ Nord og andre relevante parter som er nevnt i saksframlegget, for å 
samordne billettakstene på kollektivtrafikk på linje med prisene i byvekstavtalen for 
Trondheimsregionen.  Dette for å gjennomføre de klart uttalte strategiske mål om grønne reiser, jmfr 
Regionrådets innspill til NTP 22.05.2023. 

PS 61/23 Tertialrapport 2. tertial 2023 - Levanger kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 61/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  



Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig  

VEDTAK 

1.Tertialrapport for 2. tertial 2023 tas til orientering.  

2.Kommunedirektøren bes om å intensivere arbeidet for å bedre regnskapsresultatet fram mot 

utgangen av året.  

3. Kommunedirektøren bes finne rom for åpning av plassene på Breidablikktunet i 2023. Det bes om 

at dette ses på i sammenheng med midlene vi i dag bruker på overliggere på sykehuset, og 

nødvendigheten av å frigjøre plasser på Staup. Det forutsettes at man får tilgang på kompetent 

personell. 

FO 22/23 Interpellasjon fra Vegard Austmo (AP) - En mer praktisk skole i Levanger 

Kommunestyrets behandling av sak 22/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Vegard Austmo (AP) fremmet følgende interpellasjon 

For Levanger Arbeiderparti var det en tydelig uttalt valgkampsak at vi ønsker en mer praktisk skole. 

Elever som har forutsetninger og interesse av å bruke sine praktiske evner i læringssituasjoner, må få 

mulighet til det. I dag rapporterer dessverre for mange elever at de kjeder seg og mister motivasjon i 

skolen, og det har vært en negativ trend over mange år.  

Levanger Arbeiderparti ønsker kunnskap om hva skolene mangler av utstyr og materiell for å kunne 

drive en mer praktisk og variert undervisning. Det er et inntrykk at tilgang på rom og utstyr varierer 

fra skole til skole, og med trange økonomiske rammer er det også vanskelig å prioritere å kjøpe inn 

utstyr og materiell som trengs for å gjøre skolehverdagen mer praktisk og variert. Vi har hørt historier 

om at lærere bruker egne penger til å kjøpe inn utstyr som de mener er nødvendig for å nå 

læreplanmål og overordnet del av læreplanverket, som blant annet sier at skolen skal la elevene 

utfolde skaperglede, engasjement og utforskertrang, og la dem få erfaring med å se muligheter og 

omsette ideer til handling.  

Den overordnede delen har status som forskrift sammen med resten av læreplanverket, og kan ikke 

velges bort.  

Regjeringen har varslet et krafttak for en mer praktisk skole, og Levanger får 446 000 kr som fritt kan 

brukes til å gjøre skolen mer praktisk. Levanger Arbeiderparti er redd for at behovet er større. Derfor 

vil vi be om at det gjennomføres en kartlegging av etterslep og behov for utstyr og materiell i skolene 

våre.  

https://www.udir.no/lk20/overordnet-del/opplaringens-verdigrunnlag/1.4-skaperglede-engasjement-og-utforskertrang/


Forslag til vedtak:  

Kommunedirektøren bes legge fram en sak som beskriver etterslep og behov for utstyr og materiell 

som er nødvendig for å gi god og relevant opplæring på skolene våre, samt estimerte kostnader 

knyttet til dette. En slik oversikt vil danne grunnlag for et utstyrsløft for grunnskolene i Levanger.  

SVAR FRA ORDFØRER 

Takk for interpellasjonen. De fleste partier er nok enige i at det er ønskelig med en mer praktisk 

rettet skole. For mange elever vil det være et viktig bidrag for å greie å fullføre skoleløpet på en god 

måte. Det er derfor veldig bra at Sp og Ap i regjering gir tilskudd til kommunene som vil bidra til en 

mer praktisk skole. 

Å gjøre skolen mer praktisk rettet handler om mye. Tilgang til riktig utstyr og materiell er vesentlig, 

og en større mulighet til å anskaffe dette vil derfor være kjærkomment for skolene. 

Andre viktige premisser for en mer praktisk hverdag vil være skolenes handlingsrom for å variere 

undervisningen organisatorisk og pedagogisk. For eksempel ved å dele klassene i grupper, gjøre 

praktiske øvelser, være på verksted, dra på ekskursjoner og turer, osv. Dette henger igjen sammen 

med økonomi, kompetanse hos ansatte, tilgang til egnede rom og tilgang og bruk av natur og 

nærmiljø.    

Læreplanverket for grunnskolen og ny opplæringslov som trer i kraft fra skolestart i 2024, gir stort 

handlingsrom for å tilrettelegge for ulike læringsmetoder, i tillegg til at det er lagt større vekt på 

praktisk-estetiske fag som kunst og håndverk, mat og helse, musikk, kroppsøving mv.   

I dag gjøres blant annet følgende tiltak for en praktisk hverdag for elevene:  

- I småtrinn er en stor del av skoledagen leik og varierte aktiviteter.  
- På barnetrinnene har alle skolene uteskole 
- Skolehage – f.eks har Nesheim skole dette i samarbeid med Landbrukslaget på Nesset 
- Valgfaget «Arbeidslivsfag» er et populært tilbud i ungdomsskolen. 
- I faget «Utdanningsvalg» er det et mål at elevene skal få kjennskap til ulike yrker, blant annet 

gjennom hospitering i bedrifter. I ungdomsskolene hospiterer elever i bedrifter 3 dager på   
9. og 10. trinn. 

- Samarbeid mellom kulturskole og grunnskole (prosjektbasert i flere skoler) 
- Alle skolene samarbeider med frivilligheten (eks. sanitet, idrettslag, bygdelag mv.)  
- Levanger kommunes avtale med Midt-norsk realfags- og teknologisenter gir elevene i 

ungdomsskolene lærerike «annerledesdager» innenfor teknologi, koding, energi og miljø.  
 

Det er viktig å understreke at «en mer praktisk skolehverdag» handler om å legge til rette for leik og 

fysisk aktivitet, variasjon i læringsaktiviteter og -arbeid, vektlegging av praktisk kompetanse for barn 

og unge og en skole som er inkluderende og samtidig åpen for samfunnet rundt.  Mange elever har 

behov for større romslighet enn det skolen kan gi, men bruk av «alternativ arena» utenfor skolen er 

dessverre redusert etter at det kom nye regler, noe som har medført at tilbudene har blitt mye 

dyrere for skolene.   

Det er stort behov for fagarbeidere og variert yrkesfaglig kompetanse i samfunnet, og både 

grunnskolen og vg-skolene må gjenspeile dette. Ungt entreprenørskaps-ordningen, 

Kompetanseforum Innherred og samarbeidsordninger med Innherred Næringsforening bidrar i dette 

arbeidet.  Samarbeid med Frivilligheten er svært viktig for skolene og elevene, og lag og foreninger 

inviterer til aktiviteter og tilstelninger som gjør dagene rikere for elevene.  



Regjeringen skal legge frem en stortingsmelding om 5.-10.trinn i løpet av 2023. Meldingen skal blant 

annet handle om hvordan skolen kan bli mer praktisk og variert, slik at elevene kan lære mer og 

trives bedre.  

En politisk sak som gir oversikt over behov for utstyr og med et estimat over kostnader, vil være 

nyttig i arbeidet for et utstyrsløft. Skolene er bedt om å gi innspill om hva de har behov for. 

Jeg vil anbefale kommunestyret å støtte forslaget til vedtak. 

Avstemning: 

Enstemmig. 

VEDTAK 

Kommunedirektøren bes legge fram en sak som beskriver etterslep og behov for utstyr og materiell 

som er nødvendig for å gi god og relevant opplæring på skolene våre, samt estimerte kostnader 

knyttet til dette. En slik oversikt vil danne grunnlag for et utstyrsløft for grunnskolene i Levanger.  

 

FO 23/23 Spørsmål fra Per Aunan (AP) - Kommunalt vann Ytterøy 

Kommunestyrets behandling av sak 23/2023 i møte den 11.10.2023: 

Behandling  

Per Aunan (AP) fremmet følgende spørsmål: 

I sak PS 59/2022, ble det vedtatt 5 punkter, hvorav 2.-5. inneholdt aksjonspunkter for 

kommunedirektøren som det skulle leveres på til budsjettet for 2023 og handlings- og 

økonomiplanen 2023-2026. 

Spørsmålsstiller er kjent med at det ble gitt tilbakemelding om at 

kommunedirektøren/administrasjonen ikke rakk dette innen fristen for budsjettbehandling i 2022. 

Spørsmål: 

Vil kommunedirektøren legge frem ny sak om vann til Ytterøy til politisk behandling, senest samtidig 

med behandling av budsjett for 2024 og handlings- og økonomiplan 2024-2027? 

Kan kommunedirektøren redegjøre for hvor kritisk situasjonen er, både for eksisterende kommunale 

vannanlegg og private vannkilder, med bakgrunn i hvor mye drikkevann som fraktes til Ytterøy 

gjennom de siste 1-5 årene? 

Svar fra ordfører 

Takk for spørsmålet. Jeg har fått følgende informasjon fra Bjørn Sandvik i avdeling for Vann og avløp: 

Det arbeides med å få fram nye og mer nøyaktige kostnader for kryssing av fjorden, og det forventes 

at dette er klart i løpet av oktober. Seascan og Rambøll er engasjert for å anslå kostnader og utførelse 

av kryssing. Et annet nevnt alternativ er at kommunen overtar fjellbrønnene som Ytterøykylling 

benytter til vannforsyning. Ytterøykylling har imidlertid bestemt seg for å utsette flytting, og dette 



har betydning for om og eventuelt når overtakelse av deres fjellbrønner kan bli aktuelt. Framdriften 

med dette alternativet er derfor usikker.  

Det gir liten mening å fremme en sak om vannforsyning til Ytterøy før det kan lages en sak med mer 

konkrete opplysninger enn vi har i dag. Det er usikkert om vi vil få dette før budsjettmøtet. Jeg er 

imidlertid gjort kjent med at kommunedirektøren vil foreslå å sette av investeringsmidler på 30 

millioner kroner for perioden 2024-27 til arbeidet med vannforsyning på Ytterøy. Slik sett er det ikke 

avgjørende for framdriften at det fremmes ny sak i år. 

Situasjonen for den kommunale vannforsyningen er ikke kritisk. Brønnen gir stabil forsyning så sant 

det ikke er langvarig tørke. Det er tilkjørt vann i tørkeperioder de siste årene, men i svært begrenset 

omfang. Det er også tilkjørt vann i forbindelse med tømming og rengjøring av bassenget. Med de 

erfaringene vi har så langt er tilkjøring av vann overkommelig og en liten belastning i vårt daglige 

virke. Det som er litt uheldig, er at det bare er ett produksjonshull. Vi startet arbeidet med å etablere 

et nytt borhull, men dette ble satt på vent da arbeidet med ny vannforsyning til Ytterøy ble igangsatt. 

Når det gjelder privat forsyning, vet vi at noen har tørre brønner, noen har saltholdig vann eller dårlig 

kvalitet av andre årsaker, og noen har for lite vann. Vi har ikke full oversikt over hvor omfattende 

dette er. Det samme gjelder for så vidt også flere andre områder i Levanger som ikke er tilknyttet 

kommunal vannledning. På Ytterøya har vi likevel noe informasjon via Vanngruppa, som pr nå gir et 

estimat på at det er en liten håndfull (ca 3) eiendommer som har saltinnslag i brønnene sine, og i 

sommer var det omtrent like mange som fikk trykt opp brønnene for å få økt vannmengde. I tillegg 

har ên eiendom boret ny brønn. 

 

  

 


